



APEX DYNAMICS, INC.

APEX DYNAMICS, INC.

No. 10, Keyuang 3rd Rd., Situn District,

Taichung City 40763, Taiwan R.O.C.

Tel: +886 4 2465 0219 / Fax: +886 4 2465 0118

Website: www.apexdyna.com

E-mail: sales@apexdyna.com

REACH SVHC DECLARATION OF APEX DYNAMICS, INC.

聲明書

Registration, Evaluation, Authorization and restriction of Chemicals Substance of Very High Concern (SVHC) Declaration

化學品註冊、評估、授權、限制 - 高關注物質

APEX DYNAMICS, INC. (hereinafter called "Warrantor") herewith informs about the latest update on the REACH regulations. Our products including (but not limited to) components, semi-finished products, finished products, raw materials and packaging materials do not contain above the 0.1% weight (w/w) threshold of any Substance of Very High Concern (SVHC) in (EC) 1907/2006 (REACH -- Registration, Evaluation, Authorization, and Restriction of Chemicals) regulated by the European Union. Content of compliance: 201 substances, SVHC <0.1% by weight (1000ppm), the list latest updated date on (July 16, 2019).

台灣精銳科技股份有限公司，聲明產品皆符合 REACH 規範。茲產品包含任何零組件、半成品、成品、原物料和包裝材料，均符合 EU REACH:SVHC(高關注物質)共 201 項物質，有害物質<0.1%重量(1000ppm)，清單更新日期為 2019 年 07 月 16 日。

APEX DYNAMICS, INC.

Stamp

台灣精銳科技股份有限公司

Sep.2, 2019

